
Kære Preben.

Jeg skriver for at fortælle om mine yderst positive oplevelser af min 
behandling hos Teddy Øfeldt center.
Jeg blev påkørt sidste år i dec, og fik piskesmæld, oplevede med stor 
frustration at jeg nærmest ingen steder blev taget alvorligt, fysioterapeuten 
jeg blev henvist til ville slet ikke bruge det ord, og behandlingen der var 
fuldstændig virkningsløs. Ved et tilfælde nævnte en bekendt Teddy Øfeldt 
og efter 8 mdrs behandlinger hos alle de forskellige som min læge havde 
forslået, fik jeg en henvisning og startede hos Teddy Øfeldt i Karlslunde. Det 
første sted hvor nogen grundigt og seriøst undersøgte min nakke, hvor et 
optrænings program blev lavet så det kunne hjælpe mig specifikt, og en 
behandling der nu efter 4 mdr har gjort at jeg kan bevæge min nakke bedre 
igen, behandlingen er ikke slut men jeg kan for første gang i hele mit 
sygdoms forløb mærke forskel. 
Dette er en udsædvanlig god og effektiv behandling og kan slet ikke 
sammenlignes med nogen andre typer behandling, især ikke fysioterapi som 
jeg flere gange har prøvet og fundet fuldstændigt virkningsløst på langt sigt.
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